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ОБЩИНСКА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ АНТОНОВО 

За избори за общински съветници, кметове и за националния референдум – 
 25 октомври 2015 г. 

 

ПРОТОКОЛ   № 16 

Днес, 13.10.2015 г., в гр.Антоново, се проведе заседание на Общинска 
избирателна комисия Антоново, в състав:  

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  Райка Стоянова Владимирова  
 
ЗАМ.ПРЕДСЕДАТЕЛ:  Ахмед Акъев Ахмедов 
 
СЕКРЕТАР:  Марко Русев Марков  

         ЧЛЕНОВЕ:   
Галина Радославова Янева  
Донка Димитрова Петрова  
Нина Петкова Митева  
Кръстю Илиев Костов  
Йорданка Петрова Петрова  
Неждет Даудов Хюсеинов  
Евгения Иванова Лазарова  
Виолета Стоянова Ташева  

 Заседанието започна в 17.00 ч., при наличие на законоустановения кворум, в 
присъствието на 10 /десет/  члена на комисията. 

 Присъстват: Райка Стоянова Владимирова,  Ахмед Акъев Ахмедов, Марко Русев 
Марков,  Галина Радославова Янева, Донка Димитрова Петрова, Нина Петкова 
Митева, Кръстю Илиев Костов, Йорданка Петрова Петрова, Неждет Даудов  Хюсеинов,  
Евгения Иванова Лазарова. 

 

Отсъстват:       1                      Виолета Стоянова Ташева                   
 

Райка Стоянова :  Уважаеми колеги, откривам поредното заседание на ОИК. 

Налице е необходимия  кворум и можем да започнем работа. 
 

Предлагам Ви проект за Дневен ред: 
         1.Разглеждане на жалби 

2.Разни 
 

          Има ли предложения за допълване на проекта за дневен ред?   

           След като няма такива, предлагам, който е съгласен с така предложения ДНЕВЕН 

РЕД, моля да гласува!      

 

       Гласували „ЗА“ –  10  /десет/  

 Райка Стоянова Владимирова,  Ахмед Акъев Ахмедов, Марко Русев Марков,  
Галина Радославова Янева, Донка Димитрова Петрова, Нина Петкова Митева, Кръстю 
Илиев Костов, Йорданка Петрова Петрова, Неждет Даудов Хюсеинов, Евгения Иванова 
Лазарова. 
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Гласували „ПРОТИВ“ - няма.  

По т.1 от Дневния ред 

       Райка Стоянова:  Колеги, постъпи жалба от Елка Иванова Станчева – общински 

ръководител на ПП ГЕРБ Антоново с вх.№54 от 13.10.2015 година.  

Лицата Марко Марков и Нина Митева – членове на ОИК са провеждали 

предизборна агитация в полза на БСП в селата Стеврек и Таймище.  Съгласно чл.77, 

ал.3 от Изборния кодекс, член на ОИК не може да провежда предизборна агитация.  

Моля, да предприемете необходимите действия за недопускане на подобно 

поведение от тяхна страна в бъдеще. При наличие на подобни сигнали, ще бъдете 

своевременно информирана. 

 Нина Митева: От 25.09.2015 г. до този момент – 13.10.2015 г., заявявам, че  не съм 

ходила в селата Стеврек, Таймище и в никое друго населено място от общината.  

Отричам да съм правила предизборна агитация където и да било. 

Неждет Даудов:  Предлагам да се посочат доказателства.  

Марко Марков: Не отричам – да бил съм в селата Таймище, Капище, Стеврек и в 

много други населени места от община Антоново.  

Познавам добре закона, знам правата на членовете  на ОИК.  Аз като секретар на 

ОИК не съм си позволявал да правя предизборна агитация. Нека бъдат предоставени 

конкретни доказателства. 

Райка Стоянова: Колеги, призовавам всички Ви да спазвате стриктно Изборния 

кодекс и да избягвате участие в политически мероприятия, с цел агитация. 

Марко Марков:  Колеги, предлагам проект за решение: 

На основание чл. 87, ал. 1, т. 22 от Изборния кодекс, предлагам Общинската 
избирателна комисия да изиска от подателят на жалба с вх.№54 от 13.10.2015 година       
г-жа Елка Станчева да предостави доказателства по подадената от нея жалба в 
тридневен срок от получаване на настоящото решение. 
 

Райка Стоянова:  Колеги, има ли други предложения за решение? 

Няма. 

Който е съгласен с така направеното предложение, моля да гласува! 

 

       Гласували „ЗА“ – 7 /седем/  

Ахмед Акъев Ахмедов, Марко Русев Марков,  Нина Петкова Митева, Кръстю Илиев 
Костов, Йорданка Петрова Петрова, Неждет Даудов Хюсеинов, Евгения Иванова 
Лазарова. 

 

Гласували „ПРОТИВ“ -   3  /трима/  

Райка Стоянова Владимирова, Галина Радославова Янева, Донка Димитрова 

Петрова. 

 

               С  7  гласа  „ЗА“    и     3  гласа “ПРОТИВ“,  

ОИК Антоново прие следното решение: 

 

РЕШЕНИЕ № 96/13.10.2015 г.  

Подателят на жалба с вх.№54 от 13.10.2015 година г-жа Елка Станчева да 

предостави доказателства по подадената от нея жалба в тридневен срок от 

получаване на настоящото решение. 
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Донка Петрова: Гласувах против, защото не е в нашите компетенции, не сме 

юристи, адвокати, прокурори, не сме никакви разследващи органи. Каквито и 

доказателства да бъдат представени, какви санкции ще бъдат предприети. 

Райка Стоянова:  Колеги, постъпи втора жалба от Марко Русев Марков с 

вх.№55 от 13.10.2015 година. 

С настоящата Ви информирам, че на кандидата на ПП „ГЕРБ” и листата с 

кандидатите за съветници на ПП „ГЕРБ” са поставени плакати на стълбовете за 

ел.захранването в гр.Антоново. 

Местата за поставянето на агитационни материали се определят съгласно член 

183, ал.3 от ИК. 

Кмета на общината е издал заповед № 269 от 24.09.2015 г., с която е 

определил местата за поставяне на предизборни материали. Стълбовете не фигурират 

сред определените за това места. 

Моля, ОИК да разгледа настоящата жалба и се произнесе дали е нарушена 

разпоредбата на чл.183 от ИК. 

Кръстю Костов: Във всички населени места са закачени по стълбовете 

агитационни материали на всички партии.  

Марко Марков:  Съгласно Заповед № 269 от 24.09.2015 г. на Кмета на Община 

Антоново са регламентирани и определени места за поставяне на агитационни 

материали. 

Съгласно чл.183, ал.3 от ИК - агитационни материали могат да се поставят в 

имоти частна собственост, след като имат съгласието на собственика. 

Евгения Лазарова: След като заповедта е издадена от Кмета на Общината, не 

би ли следвало той да налага санкциите за неспазване и нарушение на заповедта. 

Марко Марков: Колеги, предлагам Ви проект за решение:  

На основание чл. 87, ал. 1, т.1 от Изборния кодекс, предлагам Общинската 

избирателна комисия да изиска от г-жа Елка Станчева да предостави съгласие от 

собственика на стълбовете за ел.захранването в град Антоново за поставените 

агитационни материали, в срок до 12.00 часа на 14.10.2015 година. 

 

Райка Стоянова:  Колеги, има ли други предложения за решение? 

Няма. 

Който е съгласен с така направеното предложение, моля да гласува! 

 

       Гласували „ЗА“ – 4 /четири/  

Ахмед Акъев Ахмедов, Марко Русев Марков,  Нина Петкова Митева, Неждет 
Даудов Хюсеинов,  

 

Гласували „ПРОТИВ“ -   2   /двама/  

Райка Стоянова Владимирова, Кръстю Илиев Костов.  

 
Извън залата: Галина Радославова Янева, Донка Димитрова Петрова, Йорданка 

Петрова Петрова, Евгения Иванова Лазарова. 
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               С  4  гласа  „ЗА“    и     2 гласа  “ПРОТИВ“,  

ОИК Антоново прие следното решение: 

 

РЕШЕНИЕ № 97/13.10.2015 г.  

Г-жа Елка Станчева да предостави съгласие от собственика на стълбовете 

за ел.захранването в град Антоново за поставените агитационни материали, в срок 

до 12.00 часа на 14.10.2015 година. 

 

По т.2 от Дневния ред 

Райка Стоянова:  Колеги, постъпи предложение за промяна в СИК 250200013 

с.Капище. Давам думата на секретаря на ОИК Марко Марков. 

Марко Марков:  На основание чл. 87, ал.1, т.5 от Изборния кодекс, предлагам 
Общинската избирателна комисия да направи  промяна в СИК 250200013, на мястото 
на Сезгин Хасанов Сюлейманов – зам.председател да бъде назначен Седат Керимов 
Мехмедов  
 

Райка Стоянова:  Колеги, има ли други предложения за решение? 

Няма. 

Който е съгласен с така направеното предложение, моля да гласува! 

 

Гласували „ЗА“ – 9 /девет/  

Райка Стоянова Владимирова,  Ахмед Акъев Ахмедов, Марко Русев Марков,  
Галина Радославова Янева, Донка Димитрова Петрова, Нина Петкова Митева, Кръстю 
Илиев Костов, Неждет Даудов Хюсеинов, Евгения Иванова Лазарова. 

 

Гласували „ПРОТИВ“ - няма.  

С  9  гласа  „ЗА“    и    0  гласа “ПРОТИВ“,  

ОИК Антоново прие следното решение: 

 

РЕШЕНИЕ № 98/13.10.2015 г.  

Допуска промяна в СИК 250200013, на мястото на Сезгин Хасанов 

Сюлейманов – зам.председател да бъде назначен Седат Керимов Мехмедов  

 

С изчерпване на дневния ред закривам заседанието на ОИК. 

Заседанието на комисията приключи в 17.56 часа.  

Решенията бяха обявени в  18.00 часа.  

 Председател:  

                       Райка Стоянова  

Секретар:  

                       Марко Марков 


